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Generální sekretář ČSTS

Od: President CDSF/CSTS <prezident@csts.cz>
Odesláno: středa 9. listopadu 2016 11:46
Komu: Leoš Siegel
Předmět: Fwd: Fwd: Připomínka a žádost

 

Prosím zařadit na program VR. PO 
 
 
-------- Přeposlaná zpráva --------  
Předmět: Fwd: Připomínka a žádost 

Datum: Tue, 08 Nov 2016 10:31:03 +0100 (CET) 
Od: Vladimír Kubát <tanecul@seznam.cz> 

Komu: prezident@csts.cz, sekretariat@csts.cz 
 

Vážený pan 
Ing.Petr Odstrčil 
 
prezident 
 
ČSTS 
 
--------- 
 
 
 
 
     Já se touto cestou připomínám. 28.9.2016 jsem zaslal níže uvedený dopis 
,který se týkal problému soutěže v Ústí nad Labem- viz níže. 
 
Byl bych rád, kdyby došlo k k vyřízení mé žádosti.Číslo účtu : 1190290014/ 
3030. 
 
 
 
 
Chtěl bych ještě poznamenat to, že se nějak rozšiřuje rušení účasti párů na  
soutěžích.Například na pohárové soutěži v Chebu ještě večer před soutěží  
bylo přihlkášeno cca 26 párů BAM a ráno jich byla polovina.To je sice  
problém pana Hány ale něco je skutečně špatně. 
 
--  
Vladimír Kubát 
Taneční škola Quick Ústí nad Labem 
www.taneckubat.webnode.cz 
608607735 
 
 
 
 
 
 
---------- Původní zpráva ---------- 
Od: Vladimír Kubát <tanecul@seznam.cz> 
Komu: prezident@csts.cz, sekretariat@csts.cz 
Datum: 28. 9. 2016 12:21:45 
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Předmět: Připomínka a žádost 
 
" 
Vážený pan 
Ing.Petr Odstrčil 
 
prezident 
 
Český svaz tanečního sportu 
 
 
 
 
 
 
Vážený pane prezidente, 
 
 
 
 
   v neděli 25.září jsem pořádal 47.ročník taneční soutěže o Ústecký pohár. 
Nejsem zastáncem dlouhých soutěžních klání.Vedla mne k tomu však  ta  
skutečnost,že velký sál domu kultury Ústí nad Labem bude nádherně vyzdoben z 
akce den předtím.Bylo vypsáno  celkem 28 soutěží od hobby až postupové  
soutěže dospělých. 
 
Týden na portálu ČSTS bylo patrné, že soutěž bude úspěšná i po stránce  
obsazení tanečními páry,početnou porotou atd...Byly na tyto soutěže  
nakoupeny důstojné ceny i pro tyto taneční  páry, komfortně vyrobené  
diplomy,květiny aj.. 
 
Co se však nestalo. Uzávěrka byla 22.září - čtvrtek. Ale již v noci ze  
čtvrtka na pátek, páry které se přihlásily ve čtvrtek večer se odhlašovaly. 
 
V sobotu, kdy jsem pořádal 26.ročník Grand Prix Ústí nad Labem, jsem se  
přihlašovaným párům na stránkách ČSTS nevěnoval pozornost..  Bohužel v  
půlnoci jsem zjistil, že nejsou žádné taneční páry.Například v sobotu ráno  
bylo 7 párů B-STT, večer ani jeden. 
 
 
 
 
Již časně ráno se mi ozvali porotci.Musím konstatovat,že sami navrhli abych  
snížil jejich počet aby má finanční ztráta nebyla tak veliká nebo navrhovali 
soutěž úplně zrušit..Soutěž jsem nechtěl zrušit z důvodu nečestného jednání  
vůči přihlášeným párům. 
 
 
 
 
Například v dopolední části jsem měl naplánované soutěže hoby.Přijeli dva  
taneční páry z Loun.Jejich rozčílení jsem eliminoval alespoň tím, že  
obdrželi ceny.Soutěž tedy proběhla v odpolední části - celkem 5 soutěží z 28 
!!!! 
 
Co mi to přineslo ? 
 
------------------------ 
 
 
 
 
1. Získal jsem pro tuto soutěž a snad i do budoucnosti nového menšího  
sponzora (ale zaplať Pánbůh) sponzora.Když tuto soutěž  
 
    dopoledne (kdy se nekonala) navštívil  byl očividně zklamán a mé renomé  
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bylo pokřiveno.Soutěž navštívil rdaktor Deníků ,prostě           hrůza... 
 
 
 
 
 
2. Za sál konání této soutěže jsem uhradil  46 tisíc korun. Které mi nikdo  
nevrátí.Vina na mé straně. Nepočítám ceny atd.. 
 
 
 
 
3.Byla objednána restaurační služba ,která zabezpečila sortiment pro  
občerstvení, obědy pro porotu-činovníky ,dále zajistila  
 
    obsluhující personál. 
 
 
    Musel jsem nakonec uhradit veškerý sortiment který je určen k rychlé  
spotřebě (chlebíčky,párky),přispět na mzdu personálu restau- 
 
    race a uhradit celkový počet objednaných jídel pro porotu-činovníky . 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Žádost 
 
---------- 
 
 
 
 
Dovoluji si tímto zdvořile požádat Český svaz tanečního sportu o navrácení  
částky z celkového počtu 23 soutěží á 300 Kč,tudíž částku ve výši 6.900,- Kč 
na účet číslo : 1190290014/3030. Dle sdělení kolegů je toto možné. 
 
 
 
 
Závěrem 
 
-------------- 
 
 
 
 
 
Kladu si otázku zda tento systém (již v minulosti jsem jej kritizoval) je  
spravedlivý vůči pořadatelům. V sobotu na GP i v neděli se o tomto porotci  
bavili.V neděli jsem zjistil, že vlastně nejsem sám kdo takto dopadl. 
 
Jestliže pořadatelé se musejí chovat korektně, mělo by to být i z té druhé  
strany.Asi taneční páry nevědí co obnáší příprava slušné soutěže.Jenom na  
okraj si vzpomínám, že na Festivalu v Ústí byly rovněž vyhlášené postupové  
soutěže a nakonec skutek utekl.Ani takových soutěží si neváží. Vím, že je na 
přetřesu možnost potrestání párů (mimo nemocných atd..) . 
 
Podle mého názoru je pomoc celkem jednoduchá. 
 
A/ Ponechat stejný způsob přihlašování do daného termínu. 
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B/ Nemožnost odhlášení ze systému. 
 
C/ Při prezenci na soutěži pořadatelé předloží původně přihlášené páry  
(možnost úpravy programu ČSTS) 
 
D/ Potrestání párů ( snížením  bodů,zastavením činnosti - to je otázka  
diskuse). 
 
 
 
 
Český svaz tanečního sportu by neměl hájit zájmy nejen tanečních párů, 
vytvářet nadstandardní podmínky ale rovněž by měl hájit zájmy pořadatelů. 
 
 
 
 
S přátelským pozdravem 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vladimír Kubát 
Taneční škola Quick Ústí nad Labem 
www.taneckubat.webnode.cz 
608607735 
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Bez virů. www.avast.com  

 


